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1) Преобразуйте, если это необходимо, слово «GO» так, чтобы оно 

грамматически соответствовало содержанию текста. 

  

First Day of School 

  

Melanie River had just turned ten years old, but she had never been to school. 

Most children in the third grade _________ to school for two years. But Melanie 

was not most children. 

 

2) Преобразуйте, если это необходимо, слово READ так, чтобы оно 

грамматически соответствовало содержанию текста. 

  

If you _________ this article in 2013, you probably imagine video games as we 

know them now. Nowadays we are used to online games full of colour and action. 

 

3) Преобразуйте, если это необходимо, слово SMALL так, чтобы оно 

грамматически соответствовало содержанию текста. 

  

This huge country, more than four times the size of California, has a 

__________________ population than a number of cities in California. 

 

 

4) Преобразуйте, если это необходимо, слово THEY так, чтобы оно 

грамматически соответствовало содержанию текста. 

  

At that time as many as 200,000 people lived in Teotihuacan in ______ 2,000 

houses. 

 

 

5) Преобразуйте, если это необходимо, слово POPULAR так, чтобы оно 

грамматически соответствовало содержанию текста. 

  

  

New Seven Wonders of the World: the Forbidden City 

Today, the Forbidden City is a public museum that draws the attention of millions 

of travellers and tourists from around the world. Some people think that it is one of 

the ______ sights in the world. 

 



6) Преобразуйте, если это необходимо, слово LIVE так, чтобы оно 

грамматически соответствовало содержанию текста. 

  

I often think about a big ideal house in the suburbs I ______ in without noisy 

neighbours to disturb me. 

 

7) Преобразуйте, если это необходимо, слово BE так, чтобы оно 

грамматически соответствовало содержанию текста. 

  

"No, dear," replied her father, "it's Mother's Day." Immediately the boy had another 

question. "Oh," he said, "then __________ every other day Father's Day?" 

 

8) Образуйте от слова NATURAL однокоренное слово так, чтобы оно 

грамматически и лексически соответствовало содержанию текста. 

  

  

Robots of the future 
Robotic engineers are designing the next generation of robots to look, feel and 

act more human, to make it easier for us to warm up to a cold machine. 

Realistic looking hair and skin with embedded sensors will allow robots to react 

__________ in their environment. 

 

9) Преобразуйте, если это необходимо, слово CREATE так, чтобы оно 

грамматически и лексически соответствовало содержанию текста. 

  

Walt Disney, the ____________ of Mickey Mouse, is a legend of the 20th 

century. 

 

10) Преобразуйте, если это необходимо, слово VISIT так, чтобы оно 

грамматически и лексически соответствовало содержанию текста. 

  

 


